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Criminalize the dissemination & promotion of electronic rumors
through social media, Study from the perspective of Algerian &
Egyptian law

Summary

The electronic rumor is one of the results of the digital revolution left by the
continuous development of communication and information technology in recent
times, as it has been significantly exploited by social networking sites by many
people to destroy the security of countries and destabilize them. Believing in the
seriousness of these effects and the necessity of confronting them, states had to turn
to criminalizing the spreading and spreading of rumors, which was approved by both
the Algerian and Egyptian legislators regardless of the difference in the criminal
policy of each of them in order to combat this phenomenon.
Keywords:
Rumors, social media, Internet, publication, promotion
Criminaliser la diffusion et la promotion de rumeurs ¢lectroniques sur

les réseaux sociaux ,Etude comparative en droit algérien et égyptien

Résumé :

La rumeur électronique est I'un des résultats de la révolution numérique laissée
par le développement continu des technologies de la communication et de
lI'information, car elle a été largement exploitée par les réseaux sociaux par de
nombreuses personnes pour détruire la sécurité des pays et les déstabiliser. Soucieux
de la gravité de ces effets et a la nécessité de les affronter, les Etats ont dii se tourner
vers la criminalisation de la propagation et de la diffusion de rumeurs, ce qui a été
approuve par les législateurs algérien et égyptien indépendamment de la différence de
politique pénale de chacun pour lutter contre ce phénomene.

Mots clés:
Rumeurs, médias sociaux, Internet, publication, promotion.
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